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ROM.0012.2025.II 

Protokół nr 8/2024 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

z dnia 20 stycznia 2025 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: członkowie Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw 

Społecznych - lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, a lista obecności 

gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i powitanie zebranych. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przedstawienie i przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Przyjęcie protokołu nr 7/2024 Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw 

Społecznych z dnia 16.12.2024 r. 

5. Podsumowanie pracy Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych za rok 

2024. 

6. Opracowanie projektu planu pracy komisji na 2025 rok. 

7. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy Kaliska. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 Otwarcie i powitanie zebranych. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska o godz. 14:00 otworzyła posiedzenie po czym powitała zebranych 

uczestników spotkania. 

 

Ad. 2 Stwierdzenie kworum. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska stwierdziła, iż na sali jest 6 członków komisji co pozawala na 

prawomocne podejmowanie opinii. 

 

Ad. 3 Przedstawienie i przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska przystąpiła do punktu: Przedstawienie i przyjęcie porządku posiedzenia 

po czym przedstawiła proponowany porządek posiedzenia i poddała go pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Komisja Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych w 

obecności 6 radnych 6  głosami „za” zatwierdziła porządek posiedzenia. 

 

 

 

https://kaliska.esesja.pl/posiedzenie/966a8dc5-464c-4#collapse1
https://kaliska.esesja.pl/posiedzenie/966a8dc5-464c-4#collapse2
https://kaliska.esesja.pl/posiedzenie/966a8dc5-464c-4#collapse3
https://kaliska.esesja.pl/posiedzenie/966a8dc5-464c-4#collapse4
https://kaliska.esesja.pl/posiedzenie/966a8dc5-464c-4#collapse4
https://kaliska.esesja.pl/posiedzenie/966a8dc5-464c-4#collapse7
https://kaliska.esesja.pl/posiedzenie/966a8dc5-464c-4#collapse9
https://kaliska.esesja.pl/posiedzenie/966a8dc5-464c-4#collapse10
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Ad. 4 Przyjęcie protokołu nr 7/2024 Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

z dnia 16.12.2024 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska przystąpiła do punktu: Przyjęcie protokołu nr 7/2024 Komisji Budżetu, 

Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych z dnia 16.12.2024 r. Po czym poinformowała, że nie 

naniosła poprawek i zaakceptowała projekt protokołu. 

 

W wyniku głosowania Komisja Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych                         

w obecności 6 radnych zaakceptowała 6 głosami „za” protokół nr 7/2024 Komisji Budżetu, 

Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych z  dnia 16 grudnia  2024 r. 

 

Ad. 5 Podsumowanie pracy Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych za rok 

2024. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska przystąpiła do punktu: Podsumowanie pracy Komisji Budżetu, Edukacji, 

Kultury i Spraw Społecznych za rok 2024. 

W wyniku głosowania Komisja Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych                         

w obecności 6 radnych zaakceptowała 6 głosami „za” sprawozdanie za rok 2024. 

 

Ad. 6 Opracowanie projektu planu pracy komisji na 2025 rok. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska ponowiła kworum twierdziła, iż na sali jest 7 członków komisji co 

pozawala na prawomocne podejmowanie opinii. Następnie przystąpiła do punktu opracowania 

projektu planu pracy komisji na 2025 rok. 

 

Komisja nie zgłosiła uwag do zaproponowanego planu pracy komisji na 2025 rok. 

 

W wyniku głosowania Komisja Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych                         

w obecności 7 radnych zaakceptowała 7 głosami „za” plan pracy komisji na 2025 rok. 

Ad. 7 Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy Kaliska. 

 

7.1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Kaliska na 2025 rok. 

 

Skarbik Gminy Kaliska Katarzyna Liczywek omówiła projekt uchwały. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

7 głosami „za” projekt uchwały. 

 

7.2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Kaliska 

na lata 2025-2037. 

 

Skarbik Gminy Kaliska Katarzyna Liczywek omówiła projekt uchwały. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

7 głosami „za” projekt uchwały. 

 

7.3. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Kaliska na 2025r. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

7 głosami „za” projekt uchwały. 

 

7.4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu, Edukacji, 

Kultury i Spraw Społecznych na 2025 rok. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji  pozytywnie zaopiniowali 

7 głosami „za” projekt uchwały. 

 

7.5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

na 2025 rok. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

7 głosami „za” projekt uchwały. 

 

7.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XX/183/2020 Rady Gminy Kaliska z dnia 

24 marca 2020r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Kaliska. 

Sekretarz Gminy Kaliska B. Jeleniewska omówiła projekt uchwały. 

Radna Gminy Kaliska I. Guzińska zadała pytanie czy mieszkańcy zostaną w skutecznie 

możliwy sposób poinformowani? 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Wiesława 

Babińska zaproponowała, aby na zebraniach wiejskich przekazać informację. 

Radna Gminy Kaliska L. Koper dodała, iż taką informację można umieścić w Gońcu 

Kaliskim dwa razy w roku np. 1 na wiosnę i 1 raz na jesień. 

Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Z. Szarfin zadał pytanie czy stężenie występujących 

bakterii nie zakłóca siedliska na oczyszczalni? 

Sekretarz Gminy Kaliska B. Jeleniewska udzieliła odpowiedzi. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

7 głosami „za” projekt uchwały. 

 

7.7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Kaliska od Powiatu Starogardzkiego 

zadania własnego powiatu w zakresie utrzymania dróg powiatowych. 

 

Wójt Gminy Kaliska S. Janicki przestawił projekt uchwały. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

7 głosami „za” projekt uchwały. 

 

7.8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii do projektu Audytu Krajobrazowego 

Województwa Pomorskiego. 

 

Wójt Gminy Kaliska S. Janicki omówił projekt uchwały. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

7 głosami „za” projekt uchwały. 

 

7.9. Dodatkowa uchwała zaopiniowana przez Komisję Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw 

Społecznych.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielenia dotacji celowej ze 

środków budżetu Gminy Kaliska na budowę lub modernizację indywidualnych ujęć wody. 

 

Wójt Gminy Kaliska S. Janicki przestawił projekt uchwały. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

7 głosami „za” projekt uchwały. 

 

 

Ad. 8 Wolne wnioski. 
 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Wiesława 

Babińska poprosiła, aby dokonać odróżnienia oraz zwrócić uwagę na parking koło Ośrodka 

Zdrowia w Kaliskach, ponieważ woda która się tam znajduje nie powala pacjentom 

zaparkować.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Wiesława 

Babińska zadała pytanie w sprawie pułki na cmentarzu przeznaczonej na znicze? 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Zbigniew Szarafin zadał pytanie co z odwodnieniem 

ul. Północnej w Kaliskach. Następnie dopytał o obiecaną huśtawkę na placu zbaw między 

ulicami Jasnej, Spacerowej i Ogrodowej.  

 

Radny Gminy Kaliska Kazimierz Głodek zwrócił się z pytaniem czy w perspektywie 

najbliższego czasu będzie realizowane zadanie w sprawie odpływu ul. Krzywej w Kaliskach ze 

względu na występowanie kałuż. 

 

Radna Gminy Kaliska Lucyna Koper zaproponowała, aby umieścić w Gońcu Kaliskim 

informację o segregacji tekstyliów. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Wiesława 

Babińska zapytała czy Medpharma odpowiedziała w kwestii powiadomień pacjentów o 

terminie wizyty rehabilitacyjnej? 
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Ad. 9 Zakończenie posiedzenia. 

 

O godzinie 14:55 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw 

Społecznych Wiesława Babińska zakończyła posiedzenie komisji. 

 

                                                                              Przewodnicząca Komisji Budżetu,  

  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

      

     Wiesława Babińska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół spisała: S. Schneider 


